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24. marts 2003 

 
Referat af bestyrelsesmøde den 18. marts 2003 hos Steen. 
 
Fraværende: Lone (afbud) 
 
Der var til mødet udsendt følgende 
 
Dagsorden: 

1. Opfølgning på sidste mødereferat 
2. Vejfond 
3. Grønne områder/snerydning 
4. Skilte i området 
5. Generalforsamling 
6. Tranbjerg Fællesråd 
7. Eventuelt 

 
 
Ad. 1 Opfølgning på sidste mødereferat 
Steen har via mail forespurgt Arnold om status på refleksbånd til bomme samt 
tilkoblingen til vandbrønd (for enden af Skolestien). Arnold har endnu ikke svaret, 
hvorfor Steen kontakter Arnold telefonisk. 
 
Under dette punkt blev det besluttet, at emnet omkring tilslutning til vandbrønden 
med efterfølgende behov for oprensning, skal afsluttes ved, at grundejerforeningen 
betaler for oprensningen, således at foreningens beboere i bunden af Skolestien ikke 
får problemer med vand i haverne. 
 
 
Ad. 2 Vejfond 
Bent har begået en grundig beskrivelse af forudsætninger og betragtninger i 
forbindelse med hensættelser til vejfonden. 
 
Det blev aftalt, at beskrivelsen medsendes sammen med indkaldelsen til 
generalforsamlingen. 
 
Der var en større debat med hensyn til investering af vejfondens midler. Selvom det 
er besnærende at investere vejfondens formue, og håbe på et solidt afkast, blev det 
besluttet, at bestyrelsen til generalforsamlingen indstiller at beholde formuen på en 
ordinær bankkonto med en rimelig forrentning, og dermed hæve beløbet til 
henlæggelse så målet kan nås. 
 
 
Ad. 3 Grønne områder/snerydning 
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Der er intet nyt vedrørende de grønne områder. 
Med hensyn til snerydning, eller rettere: fjernelse af grus fra stierne, har dette fundet sted 
og kostet grundejerforeningen ca. 900 kr. ekskl. moms. Det blev aftalt, at Anders tager 
kontakt for at få fjernet det sidste grus, både på stier og stamveje, som en afslutning på 
denne vinter. (så håber vi at moder-natur er af samme mening!!) 
 
 
Ad. 4 Skilte i området 
Der er intet nyt til dette punkt 
 
 
Ad. 5 Generalforsamling 
Lone havde forinden mødet fremsendt regnskab samt forslag til budget 2003. Begge dele 
blev gennemgået, og det blev besluttet, at overskuddet for 2002 indstilles til 
generalforsamlingen som ekstraordinær henlæggelse til vejfonden. 
 
Efter gennemgang af de enkelte forslag til budget 2003 (i alt 3 stk.) faldt valget på 
budgetforslag 1, som, efter få korrektioner, falder i tråd med beslutningen om hensættelse 
af midler til vejfonden (se ad. 2) 
 
 
Ad. 6 Tranbjerg Fællesråd 
Som nævnt i sidste mødereferat tilbød Erik at deltage i generalforsamlingen for Tranbjerg 
Fællesråd. Erik deltog ikke i selve generalforsamlingen, men vil efterfølgende foranledige, 
at Steen hos Fællesrådet bliver registreret som formand for grundejerforeningen i stedet 
for Arnold. 
 
 
Ad. 7 Eventuelt 
Der var ingen emner til dette punkt. 
 
 
 
Ole Christensen 
referent 


